

Title (en)
MODULE PACK

Title (de)
Modul-Pack

Title (fr)
PAQUET MODULAIRE

Publication
EP 0860372 A1 19980826 (DE)

Application
EP 98102397 A 19980212

Priority
DE 19706640 A 19970220

Abstract (en)

Individual packages are combined to form packs of different sizes, which are then combined to form shipping units. Each individual package is a modular base unit. The base area of a base unit and of a complementary package correspond to an integral part of the base surface of a standard palette, pref. a quarter palette. Printed labels on the elements of a complementary package present complete min. information only when seen together. The base areas of 12 modular base units form the base area of one shipping unit, and the base area of at least one whole shipping unit corresponds to the base area of one standard quarter palette.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verpackungssystem, bei dem Einzelpackungen zu unterschiedlich großen Sammelpackungen kombinierbar sind, von denen mindestens ein Ganzes eine Versandeinheit bildet. Dabei ist die Einzelpackung als modulfähige Basiseinheit ausgebildet. Die Grundfläche einer Basiseinheit und die eines Komplementärpacks entspricht jeweils einem ganzzahligen Teil der Grundfläche einer Standard-Palette, vorzugsweise einer Viertel-Standard-Palette. Die Aufdrucke auf den Elementen eines Komplementärpacks ergeben nur insgesamt eine vollständige Mindestinformation. Alternativ ergänzen sich einmal die Aufdrucke der Basiseinheiten mindestens auf einer Seite zu einer vollständigen Mindestinformation für jedes Komplementärpack. Zum anderen ergänzen sich die Aufdrucke der Basiseinheiten und eines Komplementärelements zu einer vollständigen Mindestinformation pro Komplementärpack. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 69/00

IPC 8 full level
B65D 71/00 (2006.01); **B65D 71/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 71/0088 (2013.01); **B65D 71/14** (2013.01); **B65D 2203/00** (2013.01); **B65D 2571/00061** (2013.01); **B65D 2571/00067** (2013.01);
B65D 2571/00919 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0542449 A1 19930519 - PHILIP MORRIS [US], et al
- [A] US 2634041 A 19530407 - BURNETT EDWARD N
- [A] US 2651449 A 19530908 - BURNETT EDWARD N
- [A] CH 686127 A5 19960115 - SIG SCHWEIZ INDUSTRIEGES [CH]
- [A] US 5205403 A 19930427 - DEBLASIO JAMES A [US]

Cited by
EP1609738A4; US7857132B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0860372 A1 19980826

DOCDB simple family (application)
EP 98102397 A 19980212